
 

Z Á P I S 

z 14. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 11. února 2021, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Čtrnácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 4. 2. 2021 do 11. 2. 2021 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: 1 – Milan Fárek 

Pozdní příchod:  0 

Dřívější odchod: 18.15 Mgr. Juříčková Zdenka 

Na zasedání zastupitelstva byli dva hosté. 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Vránová Jana, Bc. Křenek Petr, členy návrhové 

komise: Bc. Uhlářova Alice, Martin Stodůlka a zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, 

pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli Vránová Jana, Bc. Křenek Petr, 

členy návrhové komise: Bc. Uhlářova Alice, Martin Stodůlka a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 14. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až prosinec roku 2020 

3. Rozpočtové opatření č. 4 pro rok 2020 

4. Návrh rozpočtu na rok 2021 

5. OZV 1/2021 o místním poplatku z pobytu 

6. OZV 2/2021 o místním poplatku ze psů 

7. OZV 2/2021 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 



 

8. Odměny uvolněným členům zastupitelstva 

9. Investiční akce 

10. Různé 

11. Diskuse 

 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informoval starosta 

a) Starosta – Ledové sochy – ověřeno, veškeré tradiční akce jsou zakázány. Pořadatelé 

nemají reklamy, sochy budou postaveny v prostoru Pusteven, bez vstupného, bez akcí.  

Bc. Křenek - jak bude doprava a parkování, autobusy nejsou zajištěny? Odpověď: 

nedělají plakáty, pozvánky.  

Žádali jsme, aby PČR povolila otáčení u Zavadilky, ne u Skokana. Policie nepovolila, 

ale bude chodit a pokutovat auta stojící podél silnice. Spolupráce s policií je.  

b) Starosta – řešit odvodnění na Fiuráškovicích. Prozatím neřešeno, přesunuto na příští 

zasedání 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-12/2020 

informoval starosta: (příloha 3). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy:  55 669 124,84 

Výdaje:  53 680 699,97 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až prosinec 2020 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD III.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ 

Informoval starosta: 

 

Rozpočtové opatření č. 4 (příloha č.4) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 4  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.5 bylo schváleno 



 

BOD IV.  NÁVRH ROZPOČTU NA ROK 2021 

Informoval starosta: (příloha č. 5) 

 

Podrobně informuje o každé položce rozpočtu.  

Vše na rekonstrukci hřiště je připraveno, můžeme zažádat o dotaci. 

 

Host 1: vysvětluje stav hřiště FK – v katastrofálním stavu, nutná rekonstrukce a činnosti 

nového vedení FK 

 

Bc. Uhlářova: -  

- proč je hřiště v tak špatném stavu?  Při rekonstrukci bude kontrola, aby to zase nebylo 

špatně uděláno? Odpověď: bude stavební dozor, byly dva názory na technické řešení, 

nakonec zvoleno kompletní řešení 

- co je § 6402? Odpověď: dluh FK PB za minulá léta 

 

Stodůlka: máme problémy s dopravou na soutěže, potřebovali bychom vícemístní auto. Avie 

dosluhuje. Požadavek na příspěvek od obce, zbytek doplatí sdružení. Auto (tranzit) by bylo 

v našem majetku. Cenově cca 150 SDH a 300 tis. Kč obec. 

 

Ing. Mikulenka: žádáme jako občanské sdružení, veškerý servis bychom měli my, bude 

v majetku sdružení. Je možnost nové auto za 750 tis, ale to bychom museli žádat o větší 

příspěvek 

 

Starosta: já jsem pro, auto by mělo stát cca 450 tis. Kč? Jak staré? Odpověď: cca 5 roků a 

najeto 120 tis. km 

 

Stodůlka: autem se za rok najezdí na soutěže cca 5 tis. km.  

 

Bc. Křenek: hasičský sbor vyřazoval transportér, zdarma by vám mohl posloužit. Odpověď: 

pokud budeme brát starší auto, veškeré investice do oprav budou na nás.  

 

Místostarostka: pokud odejde Avie, budete potřebovat další auto 

 

Starosta: jsou různé dotační tituly, ale v Kněhyních je nové auto, tak další jednotka nedostane 

dotaci 

 

Bc. Uhlářova: nebude lepší koupit úplně nové auto, než staré? Bude to o moc dražší?  

 

Ing. Žitník: a co koupit nové a od sboru zadarmo pořídit i to staré. Pokud se pokazí, je to 

zdarma, může se zlikvidovat. 

 

Stodůlka: vezmeme starší auto a za rok budeme zase potřebovat další.  

 

Starosta: necháme to na další zasedání, můžeme s tím stále pracovat 



 

 

Stodůlka: DPH z parkoviště se vrací? Odpověď: DPH se nevrací, vrací se nám daň z příjmu. 

V rozpočtu je to po odečtení 

 

Bc. Uhlářova: já bych byla pro nové auto, sdružení dělá pro mládež hodně. Odpověď: 

z rezervy rozpočtu by se mohlo na auto vzít. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh rozpočtu na rok 2021  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.6 bylo schváleno 

 

Starosta: s návrhem rozpočtu souvisí návrh na střednědobý výhled rozpočtu na roky 2022-

2024 (příloha č. 6) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu  na 

roky 2022-2024  

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.7 bylo schváleno 

 

 

BOD V.  OZV Č. 1/2021 O MÍSTNÍM POPLATKU Z POBYTU 

Informovala místostarostka: 

 

Metodika ze zlínského kraje doporučila, aby vyhlášky o poplatcích byly rozděleny každá 

zvlášť. Musíme tedy schválit 3 nové vyhlášky. V podstatě zůstává stejná, došlo jen k malé 

změně. 

 

Starosta: výše poplatku mohla být až 21,- kč, my jsme měli 20,- Kč. Teď je výše poplatku až 

50,- Kč. Prozatím jsme vše nechali ve stejné výši  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje OZV č. 1 o místním poplatku z pobytu 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.9 bylo schváleno 

 

 

BOD VI.  OZV Č. 2/2021 O MÍSTNÍM POPLATKU ZE PSŮ 

Informovala místostarostka: 

 

Stejně tak he to s vyhláškou o poplatku za psa. Změnili jsme pouze splatnost poplatku do 

konce září. 

Výše poplatku zůstává stejná. 

 

Návrh usnesení: 



 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje OZV č. 2 o místním poplatku ze psů 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.10 bylo schváleno 

 

 

 

BOD VII.  OZV Č. 3/2021 O MÍSTNÍM POPLATKU ZA UŽÍVÁNÍ VEŘEJNÉHO 

PROSTRANSTVÍ 

Informovala místostarostka: 

 

Došlo k přidání několika parcel v příloze, na kterých by se případně mohly dělat akce 

(Pustevny) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje OZV č. 3 o místním poplatku a užívání 

veřejného prostranství 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.11 bylo schváleno 

 

 

 

BOD VIII.  ODMĚNY UVOLNĚNÝM ČLENŮM ZASTUPITELSTVA 

Informoval Ing. Mikulenka: 

 

Každým rokem se schvalují odměny pro uvolněné členy zastupitelstva. V loňském roce se 

také udělalo spousty práce, navrhuji pro starostu 70 tis. Kč a pro místostarostku 50 tis. Kč. 

 

Stodůlka: určitě se podařilo spoustu akcí, práce je vidět 

 

Starosta: pro přehled příloha, všech projektů za minulý rok (příloha č. 7) 

 

Mgr. Juříčková: vyřizovat dotace není jednoduché 

 

Stodůlka: vyřizování dotací je práce navíc 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje odměny pro starostu 70 tisíc Kč a 

místostarostku obce 50 tisíc Kč  

Výsledek hlasování:    8   Pro     0 Proti                                         Zdrželi se 2 

Usnesení č.12 bylo schváleno 

 

 

 

BOD IX.  INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta: 

 



 

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

- rozpočet na rekonstrukci je 11,3 mil Kč. Spoluúčast 30 %, tzn. Cca 2,5 až 3 mil. Kč 

pro obec. Je vysoká šance, že dotace dostaneme, alokace není vyčerpána. K podání 

žádosti je nutný souhlas se spolufinancováním obce. Po vysoutěžení budeme vědět, 

jak vysokou částku bude obec platit. Věřím, že cena veřejnou zakázkou klesne. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje spolufinancování projektu Rekonstrukce 

fotbalového hřiště Prostřední Bečva  

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.8 bylo schváleno 

 

DOTACE – KALAMITA KŮROVEC 

- stát vypsal dotace na poškozené místní komunikace po těžbě při kůrovcové kalamitě. 

Dotace je 60 %. Do seznamu jsme vybrali MK, které jsou nejvíce poškozené. Musí být 

návaznost na les a těžbu (9 lokalit) 

 

Stodůlka: jak to vypadá s vodou v Bacově – proč byly vyplaveny rodinné domky? Nelze řešit 

zpětnou klapkou? Odpověď: proběhlo to v klidu, budou mít uhrazeno, co je poškozené. Mělo 

by to být v pořádku, ale RD jsou níže než šachta 

 

Bc. Křenek: cesta nad Skokanem? Odpověď: je to velká vzdálenost, není zpevněno nic, žádný 

pevný podklad.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje podání žádosti o dotaci akce „Obnova 

komunikací po kůrovcové kalamitě v obci Prostřední Bečva“ do Podprogramu MMR-

117D8250 – Podpora vládou doporučených projektů v oblasti rozvoje regionů  

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.13 bylo schváleno 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce vyřešit nevyhovující stav 

kanalizace v Bacově odbočka na Búřov 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.14 bylo uloženo 

 

 

CESTA OD ÚŘADU PO NÁVES, PARKOVIŠTĚ, PUMPTRACK 

Žádosti o tyto dotace jsou podány 

 

ZAHRADA U MŠ 2. ETAPA 

Vysoutěženo. Byly podány 3 nabídky, rozpočet 1,6 mil. Kč. Vítězná firma Navláčil – 1,3 mil 

Kč. 

 



 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN 

Dokončují se práce na projektu, byl přidaný blikající přechod u MŠ.  

 

Bc. Křenek: nešla by posunout značka obec za garáže? Chodí tam hodně lidí, auta jezdí 

rychle. Posunulo by se to za garáže a současně aby se cyklochodník posunul až po 

křižovatku? Odpověď: projekt se prodlouží, není to zaměřeno, musí se tam vše zapracovat 

 

Ing. Žitník: po které straně by to šlo? Odpověď: to je na nás, na kterou stranu si to dáme 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit prodloužení cyklochodníku 

v Kněhyních po odbočku na Kotouč 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.15 bylo uloženo 

 

CHODNÍK NA NOVOU 

Podaná žádost o dotaci na SFDI, rozpočet na realizaci je 25,3 mil Kč. Dotace ve výši 18,6 

mil. Kč. Vysoutěžíme asi nižší cenu. 

 

KŘIŽOVATKA HASIČSKÁ ZBROJNICE 

Už platné územní řízení, vyřizujeme stavební povolení 

 

TRAKTOR 

Je nutné traktor zakoupit. Přibývá chodníků, na ně není možné vjet velkým traktorem. Dotace 

by byla ve výši 50 %. Návěs + 5 t vlečka, sklopná + čelní nakladač 

 

CHODNÍK BACOV 

Zaměřeno, bude se provádět studie, až po cyklochodníku do Kněhyň, zda a jak to bude možné 

realizovat. 

 

HASIČSKÁ ZBROJNICE KNĚHYNĚ 

Kuchyň je hotová. Architekt – setkání, na rekonstrukci celého sálu a jeviště.  

 

CYKLOSTEZKA 

Vysoutěženo, bylo podáno 11 nabídek. Vyhrála firma PORR 13,5 mil. Kč. Rozpočet byl 19,3 

mil. Kč.  

 

MODERNIZACE ZŠ A MŠ 

Ministerstvo financí - výzva na modernizaci, také kotelny. Kotle jsou staré, nevyhovující. 

Dotace 90 %.  Projednané s ředitelkou školy. Je spousta možností, jak to využít. Dále možno 

na venkovní žaluzie, podlahy atd.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu 

Ministerstva financí na modernizaci budov ZŠ a MŠ 



 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.16 bylo schváleno 

 

 

HASIČI VYBAVENÍ 

Připravená žádost na KUZL, nevíme, jestli to vyjde. Letos max. částka 350 tis. Kč. Osloveny 

oba sbory. Střed na dýchací přístroje, držáky a Kněhyně do auta 815. 

 

PARKOVIŠTĚ PUSTEVNY 

Jednání s firmou, která se věnuje rezervačním systémům. Zpřístupní nám naše webové 

stránky + kapacita míst na mapy.cz. To sleduje spoustu turistů. Placení pomocí mobilů a do 

budoucna budou řešit rezervační systém na parkování.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 

Usnesení č. 17 bylo vzato na vědomí 

 

 

 

BOD X.  RŮZNÉ 

 

Místostarostka: 

- „Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IP-12-8022381/001“  s ČEZ 

Distribuce za jednorázovou náhradu ve výši 10 000,- Kč 

 

Návrh usnesení: 

- Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouva o zřízení věcného břemene 

– služebnosti č. IP-12-8022381/001“  s ČEZ Distribuce za jednorázovou náhradu ve 

výši 10 000,- Kč 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.18 bylo schváleno 

 

- Svoz odpadu – je nový zákon, s výběrovým řízením na novou svozovou firmu 

počkáme, až bude prováděcí vyhláška. Nikdo neví, co bude. 

- Knihovna – zavřená, je donášková služba. Občané jsou spokojeni. Je větší počet 

výpůjček, i když se počet členů snížil. V knihovně je akční skupina, která se podílí na 

tvorbě zpravodaje. V současnosti se věnuje Božím mukám, pracuje na různých 

tématech 

 

Ing. Mikulenka: 

- Obec může koupit vysoušeče? Kdykoli jsou někde požáry, lidé se ptají na vysoušeče, 

domo jsou promočené. Odpověď: jsou koupeny dva. 

- Jednotka střed má v inventuře párty stan. Ten však je v Kněhyních, ve středu nikdy 

nebyl.  

Bc. Křenek: výletiště se mělo zastřešit, vyřešilo se to nákupem stanů. 



 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit převedení párty stanu 

z jednotky střed do jednotky Kněhyně  

Usnesení č. 19 bylo uloženo 

 

 

Vránová: 

- Bude se řešit pití alkoholu na návsi? Je vyhláška, jak ji dodržovat?  Odpověď: máme 

smlouvu s městskou policií Rožnov,   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí připomínku na vymáhání vyhlášky o 

konzumaci alkoholu na veřejném prostranství 

Usnesení č. 20 bylo vzato na vědomí 

 

 

Stodůlka: 

- Veřejné osvětlení na Fiuráškovicích, pořád svítí, je potřeba opravit. Odpověď: zajistí 

místostarostka 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit údržbu, opravu veřejného 

osvětlení v oblasti Fiuráškovice  

Usnesení č. 21 bylo uloženo 

 

- V návrhu rozpočtu dotace pro složky, které to jsou? Odpověď: zajistí do příštího 

zasedání starosta 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit soupis dotovaných složek v 

obci  

Usnesení č. 22 bylo uloženo 

 

 

Bc. Křenek: 

- Jak je to s posypem MK? Odpověď: sype se, ale sypač už je nevyhovující, kazí se, 

stále opravy.  

- Most u Retasa, zábradlí je potřeba opravit? Odpověď: zkontrolujeme 

- Info o činnosti SDH – výjezdy. Ve vsetínském okrese je 87 sdružení a Prostřední 

Bečva je na 13. místě ve výjezdech 

 

 Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o činnosti SDH 

Usnesení č. 23 bylo vzato na vědomí 

 

 

Bc. Uhlářová: 

- SPOZ – máme 15 dětí na vítání (v jeden den na 2x) 



 

- Kotelny a kotle v obecních budovách jsou staré 

- Křižovatka u mostu na Hutisko – bude se opravovat? Odpověď: zajistíme 

- Dotaz na kroniku 

- Rozhlas u SúS nejde 

- Kavárna je otevřená? Odpověď: okénko otevřené, výborné zákusky 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace ze společenského života 

v obci, vítání občánků 

Usnesení č. 24 bylo vzato na vědomí 

 

 

Starosta: 

- Pozemek č. 327/4 o výměře 729 m2 vlastník obce, je součástí hřiště. Návrh - podpis 

Smlouvy o výpůjčce nemovité věci mezi Obcí Prostřední Bečva a FK Prostřední 

Bečva, z.s.  

 

Návrh usnesení: 

- Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje „Smlouva o výpůjčce nemovité věci“ 

Výsledek hlasování:       Pro 10                         Proti 0                   Zdrželi se 0 

Usnesení č.25 bylo schváleno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Prostřední Bečvě 12.2. 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Vránová Jana, Bc. Křenek Petr    starosta Ing. Radim Gálik 

 

 

 

 

 


